
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 283 af 15. februar 2021 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Kristian Pihl Lorentzen (V). 

 

 

Morten Bødskov 

/ Mette Kildegaard Graversen 
  

8. marts 2021 
J.nr. 2021 - 1740 

 

Skatteudvalget 2020-21
SAU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 283

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Ministeren bedes oplyse, hvordan det er i overensstemmelse med EU-lovgivning, at regi-

streringsafgiften for veteranbiler ikke kan tilbagebetales. Ifølge tidligere lovforarbejde 

skyldes dette, at der ville være tale om et mindre beløb, hvilket ikke længere kan siges at 

være tilfældet, når der efter de nye regler for veteranbiler skal betales eksempelvis ca. 

300.000 kr. af en Ferrari 328 eller 100-400.000 kr. af en Porsche 911 ved import. 

 

Svar 

Der henvises til besvarelse af SAU alm. del – spm. 282. 

 

Det bemærkes i sammenhæng hermed, at det ikke er et EU-retligt krav, at der gives godt-

gørelse for registreringsafgiften ved eksport af et køretøj.  
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